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1/IX/2024

INTERPELACJA

w sprawie działań dotyczących zapewniania Częstochowie stadionu piłkarskiego

Proszę  o  informację  jak  przebiega  wykonanie  studium  wykonalności  budowy
nowego stadionu piłkarskiego w Częstochowie. W szczególności proszę o sprecyzowanie
kiedy  można  spodziewać  się  zakończenia  prac  i  publikacji  dokumentu  oraz  jakie
są planowane kolejne działania i w jakim terminie one nastąpią.

Niezależnie od tego proszę o informację jak przebiega realizacja/przygotowanie do
realizacji  II  i  III  etapu  przebudowy  Miejskiego  Stadionu  Piłkarskiego  Raków,
w szczególności jak wygląda kwestia pozyskania środków zewnętrznych na realizację III
etapu  i  czy  będzie  on  realizowany  niezależnie  od  planów budowy  stadionu  w  nowej
lokalizacji.

Będę wdzięczny za obszerne informacje w przedstawionych wyżej kwestiach.

Z poważaniem

Krzysztof Świerczyński
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